
Protokół  Nr XLI/2014
z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.
odbytej w dniu 20 lutego 2014 roku

w godz. od 1600 do 1900

W sesji  uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych)  -  lista  obecności
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu (nieobecny radny: Przemysław
Madzia).

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Burmistrz – Marian Jańczak,
Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska,
Wicestarosta – Janusz Sikora,
Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak, 
Dyrektor SP w Wycisłowie – Alina Sokół,
Inspektor  Urzędu  Miejskiego  ds.  wojskowych,  P.POŻ  i  zarządzania
kryzysowego – Ryszard Busz,
Inspektor Urzędu Miejskiego ds. oświaty – Tomasz Marszałek,
Redaktor „Gostyń24” – Marta Stachowska,
Redaktor „Życia Gostynia” – Agata Fajczyk,
oraz sołtysi - lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek, który
powitał wszystkich radnych oraz gości.
Następnie stwierdził,  że w sesji  uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum,
przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Ad.2. Ustalenie porządku obrad.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2013.
5. Sprawozdanie z działalności za rok 2013 oraz plan pracy na rok 2014:
a) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu,
b) Komisji  Oświaty,  Zdrowia,  Kultury,  Przestrzegania  Prawa  i  Porządku

Publicznego,
c) Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.
6. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.
8. Zapytania i interpelacje radnych.
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9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:
a) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli,

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe 
i  zakłady kształcenia  nauczycieli,  specjalności  i  form kształcenia  objętych
dofinansowaniem w 2014 roku,

b) wyodrębnienia  w  budżecie  Gminy  Borek  Wlkp.  na  rok  2015  środków
stanowiących fundusz sołecki,

c) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości,
d) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020,
e) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia 
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 
programem wspierania finansowego gmin  w zakresie dożywiania „Pomoc 
państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020,

f) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 
objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie 
dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 –2020,

g) upoważnienia Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Borku Wlkp. do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu administracji
publicznej dotyczącej przyznawania dodatków energetycznych.

10.Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.
11.Wolne głosy i wnioski. 
12. Zakończenie.

Następnie  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  Burmistrz  na  posiedzeniu
wspólnym Komisji Rady wnioskował o wprowadzenie projektu uchwały 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie na 2014 rok, po czym
zapytał czy radni mają uwagi do w/w wniosku.

Uwag nie zgłoszono.
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały głosowało 14 radnych,
nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Po czym Przewodniczący Rady przedstawił pkt 9. Po wprowadzonej zmianie:
9.Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:
a) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli,

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe 
i  zakłady kształcenia  nauczycieli,  specjalności  i  form kształcenia  objętych
dofinansowaniem w 2014 roku,

b) wyodrębnienia  w  budżecie  Gminy  Borek  Wlkp.  na  rok  2015  środków
stanowiących fundusz sołecki,

c) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości,
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d) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 
„Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020,

e) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia 
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 
programem wspierania finansowego gmin  w zakresie dożywiania „Pomoc 
państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020,

f) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 
objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie 
dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 –2020,

g) upoważnienia Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Borku Wlkp. do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu administracji
publicznej dotyczącej przyznawania dodatków energetycznych,

h) zmian budżetu i w budżecie na 2014 rok.

Uwag nie zgłoszono.

Po czym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie porządku obrad sesji po
wprowadzonej zmianie.
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny 
i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady.

Przewodniczący  Rady  –  Roman  Kręciołek  stwierdził,  że  radni  mieli
możliwość  zapoznania  się  z  treścią  protokołu,  który  był  wyłożony  w biurze
Rady Miejskiej. Następnie zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu.
Nikt uwag nie zgłosił. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego
przyjęcia.
Za przyjęciem protokołu z XL sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był
przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2013.

Powyższe  sprawozdanie  złożył  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –
Romuald Gawroński, stanowi ono załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
Nikt nie zgłosił uwag do przedstawionego sprawozdania.

Str.3/12



Ad. 5. Sprawozdanie z działalności za rok 2013 oraz plan pracy 
na rok 2014:
a) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu

W/w sprawozdanie oraz plan pracy Komisji złożył Przewodniczący Komisji –
Tadeusz Ratajczak, stanowi ono załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.
Radny  –  Michał  Dopierała  stwierdził,  że  pkt  dotyczący  zaopiniowania  taryf
opłat  oraz  zasady  rozliczeń  za  zbiorowe  zaopatrzenie   w  wodę  i  zbiorowe
odprowadzenie ścieków, jest zbędny, ponieważ i tak Rada nie ma wpływu na
wysokość taryf.

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że Rada Miejska ma wpływ na wysokość taryf,
ponieważ może wygospodarować środki finansowe w budżecie Gminy celem
dofinansowania Boreckiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji  i tym samym
taryfy mogą być niższe.

Radny  Andrzej  Kubiak  wnioskował  o  uwzględnienie  w  planie  pracy  pkt.
dotyczącego zapoznania ze stanem i pracą stacji wodociągowej w Zalesiu oraz
wizję lokalną w Zalesiu.

Radny  Michał  Dopierała  uważa,  że  studnie  wodociągowe  to  sprawa  Spółki
BZWiK w Karolewie.

Burmistrz poinformował, że Gmina jest inwestorem urządzeń wodociągowych,
a  później   przekazuje  w  użytkowanie  do  BZWiK,  a  Rada  Miejska  może
decydować co budować za środki gminne. Burmistrz dodał, że koszt budowy
studni wodociągowej to ok. 250 tys. zł.

Radny Marek Rożek uważa,  że pkt.  dotyczący zapoznania ze stanem i pracą
studni  wodociągowych  należy  wprowadzić  do  planu  pracy  Komisji,  jednak
wizja lokalna  w Zalesiu jest zbyteczna. Radny zaproponował zorganizowanie
posiedzenia  Komisji  Rady  wspólnie  z  fachowcami  w  tej  dziedzinie  celem
zapoznania radnych ze stanem studni.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  przyjęcia  zadania
dotyczącego zapoznania ze stanem i pracą stacji wodociągowej w Zalesiu.
Za  przyjęciem  dodatkowego  zadania  głosowało  10  radnych,  nikt  nie  był
przeciwny, 4 radnych wstrzymało się od głosowania.

Innych  uwag nie zgłoszono.
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b) Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw Socjalnych, Przestrzegania
Prawa i Porządku Publicznego

Powyższe  sprawozdanie  oraz  plan  pracy  Komisji  złożyła  Przewodnicząca
Komisji  –  Barbara  Wawrzyniak,  stanowi  ono  załącznik  nr  5  do  niniejszego
protokołu.
Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  przesunięcie  na  I  kwartał  zadania
dotyczącego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi w praktyce (w tym
koszt utrzymania bezpańskich psów i kotów)
Za przyjęciem wniosku głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie
wstrzymał się od głosowania.

c) Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska

W/w sprawozdanie oraz plan pracy Komisji złożył Przewodniczący Komisji –
Zbigniew Maturski, stanowi ono załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  rozszerzenie  zadania  dotyczącego
programu  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności
zwierząt na terenie gminy Borek Wlkp. o podsumowania dwóch lat działań.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.6. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.

Sprawozdanie złożył Wicestarosta – Janusz Sikora, który poinformował 
o następujących sprawach:

1) udzielono dotacje na prace konserwatorskie: 
- na Sanktuarium w Borku Wlkp. 6.000 zł (lata 2006 – 2013 łącznie 
130 tys zł),

- na remont dachu na kaplicy w Bruczkowie  ok. 75 tys. zł,
- łącznie prace w Jeżewie i Borku Wlkp. lata 2006 – 2013 Gmina Borek Wlkp.

otrzymała ponad 50% dofinansowania z zakresu prac konserwatorskich. 

2) stypendia sportowe dla 17 sportowców (10 to siatkarze)  
W tym punkcie Wicestarosta pochwalił prace Elżbiety Wojciechowskiej – 

trenerki z terenu naszej gminy.

3) dofinansowanie modernizacji dróg– ul. Droga Lisia oraz Strumiany 
(250 tys. zł ze strony Powiatu +250 tys. zł „Schetynówka”), dokończenie 
budowy chodnika w Zalesiu, planowana jest przebudowa chodnika 
w Cielmicach.

4) planowane zadania:
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- modernizacja drogi Borek Wlkp. – Pogorzela (2016 –2018) zarezerwowana 
kwota 1500 mln zł,

- budowa pawilonu przy DPS Zimnowoda (2015 r.) 3 mln zł,
- rozbudowa Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej 

w Gostyniu (Powiat 800 tys. zł). 

Następnie Wicestarosta przedstawił listę wpłat na modernizację szpitala 
w Gostyniu  od poszczególnych Gmin.
Po czy Burmistrz wyjaśnił, że Gmina Borek Wlkp. przekazała mniej środków na
szpital, jednak przejęła od Powiatu wiele dróg, które musi utrzymać.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.

Sprawozdanie z działalności złożył Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 7 do
niniejszego protokołu.

Radny Marek Rożek zapytał ile Gmina zapłaci za linie przesyłowe do spółki
ENEA.

Burmistrz  wyjaśnił,  że  cena  przesyłowa  za  energię  elektryczną  jest  w  całej
Polsce równa

Innych pytań nie zgłoszono.

Ad.8. Zapytania i interpelacje radnych.   

Wpłynęły dwa zapytania radnej Róży Jędrosz, stanowią one załącznik Nr 7,8 do
niniejszego protokołu.
Innych zapytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  na  złożone  zapytania  Burmistrz
odpowie w pkt. 10. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.

Ad.9 Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

a) ustalenia  planu  dofinansowania  form  doskonalenia  zawodowego
nauczycieli,  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  pobieranych
przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, specjalności i form
kształcenia objętych dofinansowaniem w 2014 roku.

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
 w powyższej sprawie.
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Radna  –  Róża  Jędrosz  zapytała,  czy  była  zasięgania  opinia  Związków
Zawodowych.
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że nie ma takiej opinii.

Następnie  inspektor  ds.  oświaty  –  Tomasz  Marszałek  poinformował,  że  do
doskonalenia  zawodowego  nauczycieli  podejmowane  są  dwa  akty,  uchwała
Rady  Miejskiej  oraz  zarządzenie  Burmistrza.  Następnie  dodał,  że  opinia  od
Związku Nauczycielstwa Polskiego można mieć do jednego z tych aktów, czyli
np.  do  zarządzenia,  które  będzie  podpisane  przez  Burmistrza  po  podjęciu
uchwały.

Radny  Marek  Rożek  podsumował  wypowiedz  inspektora  ds.  oświaty
stwierdzając, że Burmistrz przed podpisaniem zarządzenia zwróci się do ZZNP
o opinię w tej sprawie.

Przewodniczący Rady poinformował, że tak zrozumiał wypowiedz inspektora ,
iż Burmistrz wydając zarządzenie w tej sprawie wystąpi o opinię do Związków
Zawodowych.

Innych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, 
1 radny wstrzymał się od głosowania.
Uchwała Nr XLI/ 230 /2014 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr  10 do niniejszego protokołu.

b) wyodrębnienia w budżecie  Gminy Borek Wlkp.  na rok 2015 środków
stanowiących fundusz sołecki.

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
 w powyższej sprawie.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny 
i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.
Uchwała Nr XLI/ 231 /2014 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr  11 do niniejszego protokołu.

c) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości.

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
 w powyższej sprawie.
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Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny 
i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.
Uchwała Nr XLI/ 232 /2014 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr  12 do niniejszego protokołu.

d) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania
„Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020.

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
 w powyższej sprawie.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny 
i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.
Uchwała Nr XLI/ 233 /2014 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr  12 do niniejszego protokołu.

e) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia 
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
wieloletnim programem wspierania finansowego gmin  w zakresie 
dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020.

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
 w powyższej sprawie.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny 
i  nikt  nie   wstrzymał  się  od  głosowania  (nieobecna  radna  –  Barbara
Wawrzyniak).
Uchwała Nr XLI/ 234 /2014 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr  13 do niniejszego protokołu.

f) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 
finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 
dożywiania” na lata 2014 –2020.

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
 w powyższej sprawie.
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Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny 
i nikt nie  wstrzymał się od głosowania (nieobecna radna j.w.)
Uchwała Nr XLI/ 235 /2014 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr  14 do niniejszego protokołu.

g) upoważnienia Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Borku Wlkp. do załatwienia indywidualnych spraw 
z zakresu administracji publicznej dotyczącej przyznawania dodatków 
energetycznych.

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny 
i nikt nie  wstrzymał się od głosowania (nieobecna radna j.w.).
Uchwała Nr XLI/ 236 /2014 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr  15 do niniejszego protokołu.

h) zmian budżetu i w budżecie na rok 2013.

Wiceprzewodniczący Rady – Andrzej Kubiak przedstawił projekt uchwały 
w powyższej sprawie.
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.

Uwag  nie  zgłoszono,  wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zarządził
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny 
i nikt nie  wstrzymał się od głosowania (nieobecna radna j.w.).
Uchwała Nr XLI/ 237 /2014 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr  16 do niniejszego protokołu.

Ad.10. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.

W tym punkcie Przewodniczący Rady prosił Burmistrza o udzielenie wyjaśnień
na zapytanie radnej – Róży Jędrosz.

Burmistrz wyjaśnił, że na zapytanie nr 2 udzieli odpowiedzi pisemnej zgodnie
ze  Statutem  Gminy.  Natomiast  na  zapytanie  nr  1  wyjaśnił,  że  radna  Róża
Jędrosz musi  mieć olbrzymi  tupet  aby zadać takie pytanie.  Rada poucza nas
gdzie dane środki zapisać, a ponadto nie upoważniłem radnej do zatrudniania 
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w swoim imieniu. Burmistrz dodał, że radna nie zapytała czy może zatrudnić
poszczególnych  nauczycieli  w  organizowanym  zimowym  wypoczynku  tylko
chce  pieniądze.  Są  też  przepisy  ZUS,  które  należy  przestrzegać,  ponieważ
niedotrzymanie  terminu zgłoszeń skutkuje ukaraniem. 
Burmistrz stwierdził, że dobrym zwyczajem jest aby organizator wypoczynku
dla dzieci wcześniej zwrócił się o zaakceptowanie zatrudnienia poszczególnych
osób, a nie po dwóch, trzech tygodniach mówi o niezapłaceniu wynagrodzenia
za prace, a umów w ogóle nie było zawartych.
Burmistrz poinformował, że jeżeli każde z 10 sołectw zorganizuje półkolonie
i  zatrudni po 20 pracowników, to „położy budżet na łopatki” i nie będzie np. na
wypoczynek letni. Ponadto Burmistrz wyjaśnił, że w Gminie nie ma odrębnych
przepisów regulujących zatrudnienie przy organizacji wypoczynku dla dzieci 
i młodzieży.

Radna Róża Jędrosz stwierdziła, że słowa Burmistrza są nieprawdą dlatego, że
13  stycznia  br  dostarczyła  wszystkie  dokumenty  wraz  z  listą  osób,  które
mogłyby  być  zatrudnione.  Dodała,  że  Burmistrz  ustosunkował  się  tylko  do
jednego pisma odpowiadając,  że przyznaje  kwotę 20 zł  dziennie na dziecko.
Natomiast brakowało odpowiedzi o zastrzeżeniach do listy osób proponowanych
do  zatrudnienia.   Radna  Róża  Jędrosz  poinformowała,  że  jako  organizator
zawsze występuje z takim pismem.

Burmistrz ponowił pytanie czy radna Róża Jędrosz zwróciła się z zapytaniem 
o  zatrudnienie  poszczególnych  osób  przy  organizowanym  wypoczynku  dla
dzieci i młodzieży. Dodał, że dotarło tylko pismo do Komisji Rozwiązywania
Problemów  Alkoholowych  „ile  Burmistrz  przydziela  środków  na  dziecko
dziennie”.

Radna  Róża Jędrosz   poinformowała,  że  dostarczyła  w dniu  13 stycznia  br.
pismo, w którym była lista osób proponowanych do zatrudnienia z nagłówkiem
„Burmistrz  Borku Wlkp.”,  jednak radna nie  wie  jak w Urzędzie  są  dzielone
dokumenty. Radna stwierdziła, że Burmistrz wówczas mógł się ustosunkować
do wskazanych osób, np. że dana osoba nie może być zatrudniona „ze względu
na ZUS”, jednak w okresie letnim pracowały takie osoby.

Burmistrz wyjaśnił, że chodzi mu tylko o to, że w odpowiednim terminie nie
wpłynęło do niego pismo o zatrudnienie danych osób.

Radna Róża Jędrosz poinformowała, że od żadnego organizatora nie wpłynęło
takie pismo. Radna stwierdziła,  że najpierw należy zapytać Burmistrza,  a nie
wysyłać pisma. Zapytała dlaczego Burmistrz tylko jednej osoby nie zatrudnił, 
a z pozostałymi podpisał umowę i dalszą dyskusję uważa za bezzasadną.

Przewodniczący  Rady  zakończył  dyskusję  w  tej  sprawie  informując,  że  na
pytanie nr 2 zostanie udzielona radnej odpowiedz na piśmie.
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Ad.11. Wolne głosy i wnioski.

W  tym  punkcie  głos  zabrał  radny  Michał  Dopierała  pytając  kiedy  będzie
wytyczona droga  gruntowa przy polach na tyłach zabudowań od pół. - zach.
strony  Skokowa  i  jak  wygląda  sprawa  skradzionego  samochodu  Zakładu
Aktywności  Zawodowej  w  Leonowie.  Ponadto  radny  podziękował
Burmistrzowi  oraz  Przewodniczącemu  Rady  Miejskiej  za  to,  że  będzie
uporządkowana droga w Stołowie. 

Burmistrz  wyjaśnił,  że  rozgraniczenie  wskazanej  drogi  w  Skokowie  będzie
wykonane w najbliższym wolnym czasie. Natomiast pieniądze z ubezpieczenia
za skradziony samochód zostaną przekazane może za dwa, trzy tygodnie 
i wpłyną bezpośrednio na konto ZAZ.

Radna Anna Marcinkowska wnioskowała o łatanie dziur w drodze powiatowej
Borek Wlkp. – Bruczków.

Burmistrz  stwierdził,  że  będziemy  wnioskować  o  łatanie  wszystkich  dróg
powiatowych na terenie naszej gminy. 

Radny  Michał  Dopierała  stwierdził,  że  Gmina  ciągle  dokłada  do  zadań
Starostwa  i  modernizowane  są  drogi  powiatowe,  a  na  drogi  gminne  brak
środków.

Burmistrz poinformował, że zgadza się z radnym Michałem Dopierałą, jednak
wszystkie drogi na terenie naszej gminy służą naszym mieszkańcom i nie ważne
czy nazywają się powiatowe czy gminne.

Radny Marek Rożek  wnioskował o wycinkę suchych drzew przy drodze od
rozjazdu na Gostyń do Dolska, które zagrażają bezpieczeństwu przejeżdżającym
samochodom.

Burmistrz  wyjaśnił,  że  może  być  problem z  wycinką  dlatego,  że  tam rosną
jesiony.

Radny Zbigniew Maturski wnioskował o organizację imprez kulturalnych (np.
Trzech Króli), we wcześniejszych godzinach ponieważ nasza gmina jest rolnicza
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i  w  godzinach  popołudniowych  rolnicy  nie  mogą  uczestniczyć  w  nich  ze
względu na prace w gospodarstwie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że była to pierwsza taka impreza w gminie,
zainteresowanie  społeczeństwa  było  bardzo  duże  i  w  przyszłości  wniosek
zostanie wzięty pod uwagę.
Burmistrz poparł stanowisko przedmówcy. 

Nikt więcej głosu nie zabrał.
Ad.12. Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów
Przewodniczący Rady zakończył XLI sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

Protokołowała Przewodniczący Rady

Wiesława Wójcik Roman Kręciołek
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